



Saint-Gabriel School has recently signed an agreement with Cambridge; therefore our school has become a certified center for Cambridge international exams.

We are pleased to invite you to an informative meeting with representatives from both the school and Cambridge (will inform you later about the date). This session will provide an opportunity to clarify any questions and give detailed explanations for everyone interested.

Studying the Cambridge curricula offers students a unique opportunity to excel academically while developing essential skills for the future. With its internationally recognized programs, Cambridge encourages critical thinking, problem-solving, and independent learning, equipping students to tackle real-world challenges with confidence.

The curriculum emphasizes not just memorization, but understanding, creativity, and application, fostering a love of learning that lasts a lifetime. By engaging with diverse subjects and assessments that challenge them intellectually, students build resilience and adaptability—qualities highly valued by universities and employers worldwide. Choosing Cambridge means joining a global community of learners, gaining a competitive edge, and unlocking pathways to success both locally and internationally.

لقد قامت مدرسة سان جبرائيل مؤخرًا بتوقيع اتفاقية مع كامبريدج، وبناء عليه تم اعتماد مدرسة سان جبرائيل كمركز معتمد لعقد امتحانات كامبريدج الدولية.

ويسرنا دعوتكم إلى اجتماع توضيحي بحضور ممثلين من المدرسة ومن كامبريدج (سيتم تحديده لاحقًا والاعلان عنه). سيكون هذا اللقاء فرصة للإجابة على أي استفسارات وتوضيح التفاصيل لكل من يهمله الأمر.

دراسة مناهج كامبريدج تمنح الطلاب فرصة فريدة للتفوق الأكاديمي واكتساب المهارات الأساسية للمستقبل. حيث تشجع برامج كامبريدج المعترف بها عالميًا على التفكير النقدي، وحل المشكلات، والتعلم المستقل، مما يهيئ الطلاب لمواجهة تحديات العالم الواقعي بثقة.

كما يركز المنهج على الفهم والتطبيق والإبداع، وليس الحفظ فقط، مما يعزز حب التعلم مدى الحياة. ومن خلال التعامل مع مواد متنوعة وتقييمات تُحفز التفكير، يبني الطلاب المرونة والقدرة على التكيف—وهي صفات يقدّر لها الجامعات

وأرباب العمل حول العالم. اختيار كامبريدج يعني الانضمام إلى مجتمع عالمي من المتعلمين، واكتساب ميزة تنافسية، وفتح أبواب النجاح محليًا ودوليًا.